## بسو ألله ألرحمن الرحيم

الليع احطط الغواد واعلا



جمهورية العراق وزارة الداخليـــة مديرية شرطة محافظة الاتبار (ج٠٠ ) العدد / \ / التاريخ \ / / ٢٠٠٨

ألى / كافة مديريات شرطة الاقسام / الافواج / مديرية حماية طريق المرور السريع / شعب المقر م / <u>توجيهات</u>

لاتخاذ مايلزم للعمل بالتوجيهات المبينة ادناه وعتبارها سياق عمل ثابت وتعميمها على كافة توابعكم للعمل بموجبها وسنحاسب المخالفين ·

الاسلحة المسموح حملها من قبل الشرطة

(مسبدس – رشاشية كلاشنكوف و BKC) ولايجوز استخدام الاسلحة الثقيلة الامن قبل قوات التحالف او وزارة الداخلية

٢ ـ يتم تسليم الاسلحة التي تضبط اثناء الواجبات الى فرقة قوات التحالف كل ضمن منطقته وبعد تصويرها فوتغرافياً التكون انجاز ونشاط للمديرية

طارق يوسف محمد مدير شرطة محافظة الانبار/ وكالة

Y - + A/ /

<u>نسخه الی</u>

قوات التحالف في الانبار / للتفضل بالاطلاع مع التقدير •

(هيثم ۱۸/۸/۸)

Memo # 81

Dated: Jan 13<sup>th</sup> / 2003

From: Anbar Provincial Police HQ – Criminology and Movement Section

To: All Headquarters, PSFs, IHP and subsections

Subject: Instructions

To follow the instructions below and consider them as standard operating procedures and applied by all of your employees, violators will be held accountable.

- 1. Weapons allowed by the police are; pistol, AK-47 Rifle, and BKC's. Heavy caliber weapons are not allowed by either MOI or the Coalition Forces.
- 2. All weapons confiscated during missions are to be handed over to the PTT / Coalition Forces, each with his own area and after they've been photographed.

Signed by;

M.G. Tariq Yousif Mohammad

Anbar Provincial Police Chief